
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 10. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 47
Ministeren bedes redegøre for regeringens forslag om at udskyde optagelse
af de kvoteflygtninge, som Danmark har kommittet sig til at modtage, samt op-
lyse, hvornår Danmark vil modtage de resterende 491 kvoteflygtninge? Mini-
steren bedes endvidere redegørefor for, om dette forslag skal ses som et brud
på den årelange tradition, hvor Danmark - uanset regering - har modtaget op
til 500 kvoteflygtninge fra flygtningelejre og alverdens brændpunkter årligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand

1/1

Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget 2016-17
UUI Alm.del  Spørgsmål 47
Offentligt


